
 Protokół  posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji

Nr 15 /2005  w dniu 24 pażdziernika 2005 r.

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1630 zakończono o godz. 1930

L.p Imię i nazwisko Podpis

1. Ryszard Cieśliński
- Przewodniczący Komisji

                         obecny

 2.
 

Lech Pluciński
- Wiceprzewodniczący   Komisji

                         obecny

 3.
 

Edmund Knapski
          - Sekretarz Komisji

                          obecny

4. Grzegorz Pietrzycki                           obecny

5. Wojciech Ćwik                           obecny

6. Krzysztof Migasiewicz                           obecny

7. Tadeusz Synoracki                           obecny

8                 Jerzy  Piasecki                            obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1.                   -

2.                   -

3.                 -

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:.

1. Józef Sulikowski –Starosta Powiatu

 



- 2 -

 1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji.

1.3       Ocena  pracy Zarządu Powiatu /Starosty/jako zwierzchnika podległych mu
             jednostek organizacyjnych powiatu ze szczególnym uwzględnieniem bezpie-
             czeństwa mieszkańców .

1.4       Opiniowanie materiałów na Sesję Rady Powiatu w dniu 26.10.2005 r.

1.5      Dyskusja

1.6       Zapytania
      1.7       Opinie

1.8       Stanowisko
      1.9       Wnioski
       2.0      Zakończenie

Ad. pkt. 1.1 i 1.2 przyjęto bez uwag.
Ad.pkt.1.3. Pracę Zarządu z jednostkami organizacyjnymi powiatu z uwzględnieniem
                   bezpieczeństwa mieszkańców przedstawił Starosta.

2.1  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.

-bez uwag
                                                   -3-

1.5  SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.
       Pan Sulikowski –Starosta powiedział,że zadania Zarządu i Starosty Powiatu
      realizowane są ustawowo.Wspólpraca z podległymi jednostkami  organiza-
      cyjnymi powiatu jest dobra.Jezeli dotyczy się bezpieczeństwa mieszkańców
       to w powiecie nie ma specjalnego zagrożenia.Mogą wystąpić jedynie przy

 



    przewożeniu paliwa i innych środków łatwopalnych oraz ich przelewaniu.
    Obecnie zauważa  się codzienne przeloty samolotów przez teren powiatu
    są to widocznie korytarze lotów.Jeżeli chodzi o ptasia grypę to jej zagrożenie
    jest takie jak w całej Polsce.
    W powiecie działa”Powiatowy Zespół Reagowania Kryzysowego”,który
    posiada dobrą łączność z Komendą Powiatową Policji.Komendą Powiatową
    Państwwej Straży Pożarnej ,Starostwem Powiatowym oraz Weterynarią oraz
    ZOZ.
    Pan Cieśliński – na skrzyżowaniu ul.Kolejowej z ul.Kościuszki jest studzien-
    ka  w wyniku awarii jest zagłębiona i przy przejeżdzie pojazdów daje stuki
    i drżenie w budynkach.Odp.Urządzenia  wodno-kanal. należą do wodociągów
    miejskich ,które zobowiązane są do ich naprawy.
    Pan Cieśliński-czy Urząd Miasta dopłaca do budowy chodników przy dro-
    gach powiatowych na terenie miasta ,jak to czynią Gminy .Odp.Starosty –nie
    Pan Piasecki proponuje,aby Radni Komisji na kolejnym posiedzeniu przedsta-
    wili wszystkie propozycje zmian remontowych dot.dróg w powiecie wągro-
    wieckim. Powyższą propozycję członkowie przyjeli jako wniosek do wyko-
    nania.

1.6   ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

      Zapytania
            Pan Piasecki pyta dokąd przekazywane są pieniądze za mandaty Policji.Odp
            do budżetu Państwa.
             Pan Ćwik –czy kury muszą obowiązkowo zamknięte.Odp.tak.i co dalej z drogą
             Grylewo Laskownica-odp.będzie wyrównana.

1.7    Opinie   Komisja uznaje współpracę Zarządu i Starosty z podległymi
                          jednostkami pozytywnie.
 1.8    Stanowisko –Komisja w omawianych sprawach zajęła stanowisko pozytywne.
                                Materiały na Sesję Rady Powiatu Komisja oceniła pozytywnie.

1.8  Wnioski
           Komisja Bezpieczeństwa i Komunikacji  wnioskuje :
1.ustalić,które oznakowanie na parkingu przy obwodnicy na Osiedlu Wschód,wzdłuż
   pasażu sklepu jest obowiązujące./oznakowanie pionowe,czy poziome/.
2.by na kolejnym posiedzeniu Komisji członkowie przedstawili wszystkie propozycje
   zmian remontowych dot,dróg w pow.wagrowieckim.

Protokołował / Protokółowała:                                   Przewodniczący Komisji:
               / Edmund Knapski /                                                     /Ryszard Cieśliński /

 


